

ONE-YEAR LIMITED WARRANTY

For a period of one (1) year from the date of purchase, the manufacturer will replace this window covering with one of equal or superior value, if this window covering is found to be defective in material or workmanship. To obtain warranty service, contact our customer service department at 1-844-318-6168.

This warranty does not cover damage of defects caused by or resulting from improper maintenance, negligent or improper use, abuse, misuse, neglect, accidents, act of God, alteration, commercial use, installation, removal, or reinstallation.

This warranty is restricted to normal consumer use within the United States and Canada. MANUFACTURER WILL NOT BE LIABLE FOR INCIDENTAL OR CONSEQUENTIAL DAMAGES. SOME STATES DO NOT ALLOW THE EXCLUSION OR LIMITATION OF INCIDENTAL OR CONSEQUENTIAL DAMAGES, SO THE ABOVE LIMITATION OR EXCLUSION MAY NOT APPLY TO YOU. This warranty gives you specific legal rights, and you may also have other rights, which vary from state to state.

GARANTIA LIMITADA POR UN AÑO

Por un período de un (1) año a partir de la fecha de compra, el fabricante reemplazará este revestimiento de ventana por uno de igual o superior valor, si este revestimiento de ventana se encuentra defectuoso en material o mano de obra. Para obtener servicio de garantía, comuníquese con nuestro departamento de servicio al cliente al 1-844-318-6168. Esta garantía no cubre los daños causados o resultantes de un mantenimiento inadecuado, uso negligente o inapropiado, abuso, mal uso, descuido, accidentes, actos de Dios, alteración, uso comercial, instalación, remoción o reinstalación. Esta garantía se limita al uso normal del consumidor en los Estados Unidos y Canadá. EL FABRICANTE NO SERÁ RESPONSABLE POR DAÑOS INCIDENTALES O CONSECUENTES. ALGUNOS ESTADOS NO PERMITEN LA EXCLUSIÓN O LIMITACIÓN DE DAÑOS INCIDENTALES O CONSECUENTES, POR LO QUE LA LIMITACIÓN O EXCLUSIÓN ANTERIOR PUEDE NO APLICARSE A USTED. Esta garantía le otorga derechos legales específicos y también puede tener otros derechos,

GARANTIE LIMITÉE D'UN AN

Pour une période d'un (1) an à compter de la date d'achat, le fabricant remplacera cette couverture de fenêtre par une valeur égale ou supérieure, si ce revêtement de fenêtre se révèle défectueux en matériau ou en main-d'oeuvre. Pour obtenir le service sous garantie, communiquez avec notre service à la clientèle au 1-844-318-6168. Cette garantie ne couvre pas les dommages causés par ou résultant d'un entretien inadéquat, d'une utilisation négligente ou inappropriée, d'une utilisation abusive, d'une négligence, d'un accident, d'une altération, d'une utilisation commerciale, de l'installation, du retrait ou de la réinstallation. Cette garantie est limitée à l'usage normal des consommateurs aux États-Unis et au Canada. LE MANUFACTURIER NE SERA PAS RESPONSABLE DES DOMMAGES INDIRECTS OU CONSÉCUTIFS. CERTAINS ÉTATS NE PERMETTENT PAS L'EXCLUSION OU LA LIMITATION DE DOMMAGES ACCESSOIRES OU CONSÉCUTIFS, LA LIMITATION OU L'EXCLUSION CIDESSUS PEUT NE PAS S'APPLIQUER À VOUS. Cette garantie vous donne des droits légaux spécifiques, et vous pouvez également avoir d'autres droits, qui varient d'un état à l'autre.

QUESTIONS?

Contact customer service at 1-844-318-6168, Monday through Friday from 8:00 a.m. to 4:30 p.m. EST.